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Résume
The révolution of 1 Novembre is one of the greatest révolutions
that the world witnessed in the twentieth century. The great credit
for its success was due above all to the soldier who took up arms
and offered for martyrdom, just as we cannot ignore the efforts of
neighboring countries such as Tunisia in supporting the Algerian
revolution, as it was not isolated from its external territory. Where
the Algerian revolution relied in its various stages on the rear
bases represented in the eastern base, along which military
training centers were established, which greatly contributed to
supporting the revolution in various aspects.
Keywords: the Algerian revolution, neighboring countries,
Tunisia, the eastern base, military training centers.
Abstract
La révolution du ler Novembre est I'une des plus grandes
révolutions que le monde ait connues au XXe siécle. Le mérite de
son succes revient avant tout au soldat qui a pris les armes et s'est
offert au martyre, tout comme nous ne pouvons ignorer la les
efforts des pays voisins comme la Tunisie pour soutenir la

révolution algérienne, car elle n'était pas isolée de son territoire
extérieur ou la révolution algérienne s'est appuyée dans ses
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différentes étapes sur les bases arrieres représentées dans la base
orientale, le long desquelles des centres de formation militaire ont
été etablis, qui a grandement contribué a soutenir la révolution
sous divers aspects.

Mots-clés : la révolution algéerienne, les pays voisins, la Tunisie,
la base Orientale, les centres de formation militaires.
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